
Zápis ze zasedání školské rady 27. září 2017. 
 
Přítomní:  Zuzana Bořilová, Leona Petrášová, Petra Pokorná, Ivana Kozmanová, Zdeněk Bobek, Michal 

Marcolla, Petr Hrádek a ředitel ZŠ Zdeněk Kachnáč. 

Omluveni: Radek Holásek, Petra Hroudná. 

Pan ředitel radu seznámil s výroční zprávou za školní rok 2016/17. Rada tuto zprávu jednomyslně 

schválila.  

V diskusi informoval ředitel o změně v poskytování hygienických potřeb na školních toaletách.  

Účelnost této úpravy bude zhodnocena po prvním pololetí provozu. 

členové rady opět vznesli dotaz týkající se možnosti objednávek a odhlašování jídel ve školní jídelně 

prostřednictvím internetu v odpoledních a nočních hodinách. Pan ředitel přislíbil projednání této záležitosti na 

příští pedagogické radě, kam bude přizvána i vedoucí školní jídelny. Rada bude o výsledcích jednání 

informována. 


